
DAY 1 Penang - Haikou (MOB)
 Assemble at Penang International Airport for direct flight to Haikou.
**Overnight at Haikou

DAY 2 Haikou - Haihua Island - Qiziwan (B/L/D)
After breakfast, proceed to Fairyland Ocean Park+Show gathering beluga
whales, sea lions, penguins, polar bears, dolphins and other marine life around
the world, allowing visitors to close contact with marine life.
Then visit Danzhou Haihua Island. After dinner, go toWedding Manor for
photo shooting.
**Overnight at Qiziwan
Danzhou Haihua Island - 600 oneworld stores 8 theme food streets, 10 coastal
teahouses, 80 specialty theme bars, diversified and integrated international
commercial street to meet the island's tourists food shopping, leisure and
entertainment.

DAY 3 Qiziwan - Sanya (B/L/D)
After breakfast, go to visit Sha Yu Tang Village, a unique coastal landscape
formed by the tall and majestic sea defense forests and the boundless sea,
which is an excellent place for tourists to relax. Then visit Nanshan
Daxiaodongtian (include buggy), and the Balinese style of the Sky Gate, the
Sky Staircase, the Bird's Nest, Santorini style glass church and so on
**Overnight at Sanya

DAY 4 Sanya (B/L/D)
After breakfast, go to Penang Valley Li and Miao Cultural Tourism Zone
(including electric car), China's first ethnic culture type 5A level scenic spot,
mysterious and charming primitive rainforest scenery, exciting and colorful
minority entertainment.
**Special arrangement helicopter flying experience (subjected to weather)
**Special arrangement of luxury yacht crusing, high-end luxury yacht
experience (selfie photo experience with the captain, fishing, swimming, diving,
motorboats) with fruit plate drinks snacks.
**Overnight at Sanya

DAY 5 Sanya - Haikou - Airport (B/L/D)
After breakfast, visit Rose Valley, a popular tourist spot in Sanya, which
is the largest agricultural demonstration base in Yalong Bay, the "First
Bay under Heaven", integrating rose culture, creative culture and flower
sea leisure. Then visit Xinglong Coffee Valley (including electric car),
taste Xinglong coffee afternoon tea + snacks. Then visit Yundong
Library, a library on the list of China's top ten buildings. The Old Riding
Street, a famous historical and cultural street, was built in the last
century by returning overseas Chinese from Nanyang who returned to
their hometowns by drawing on Nanyang style architecture. After
dinner, transfer to the airport.
**Overnight on board

DAY 6 Penang
Arrived Penang. Tour Ends
**Home Sweet Home

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2023
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 HELICOPTER FLYING EXPERIENCE
 LUXURY YACHT SAILING
 TASTING XINGLONG COFFEE

AFTERNOON TEA + SNACKS
 FAIRYLAND OCEAN PARK+SHOW
 NANSHAN DAXIAODONGTIAN

(INCLUDE BUGGY)
 LOBSTER ABALONE SEAFOOD

CUISINE
 EXCLUSIVE HAINAN UNIVERSAL

QIZIWAN BEACH HOTEL

Validity: 13 MAR 2024 - 31 DEC 2024

**Tour Leader Tipping Not Included
**May Recommend Local Product on the Bus



DAY 1 槟城 - 海口

集合于槟城国际机场直飞海口。抵达后送往酒店休息。
**夜宿于海口

DAY 2 海口 - 海花岛 - 棋子湾 (早午晚餐)

早餐后前往童世界海洋乐园+表演，汇聚白鲸、海狮、企鹅、北极

熊、海豚等全球多种海洋生物，让游客与海洋生物零距离接触。
接着游览儋州海花岛。晚餐后前往婚礼庄园拍照打卡。

**夜宿于棋子湾

儋州海花岛 - 600 家寰球商店 8 大主题美食街，10 大滨海茶楼，
80 家特色主题酒吧，多元化、一体化国际商业街，满足全岛游客

美食购物、休闲娱乐。

DAY 3 棋子湾 - 三亚 (早午晚餐)

早餐后前往参观沙渔塘村，成片高大巍峨的海防林与无垠大海镶嵌

形成的独特滨海景观，是游客放松心境的绝佳去处。接着参观南山
大小洞天（含电瓶车），还有巴厘岛风情的天空之门，天梯、鸟
巢、圣托里尼风情的玻璃教堂等。

**夜宿于三亚

DAY 4 三亚 (早午晚餐)
早餐后前往槟榔谷黎苗文化旅游区（含电瓶车）,中国首个民族文

化型 5A 级景区，神秘迷人的原始雨林风光激越多姿的少数民族娱

乐。
**特别安排直升机飞享体验，翱翔辽阔浪漫的天空，俯瞰蔚蓝梦幻
大海(视天气而定）
**特别安排豪华游艇出海，高端奢华的游艇体验（自驾拍照体验当

船长的乐趣，钓鱼、游泳、潜水、摩托艇）含果盘饮料小食。

**夜宿于三亚

DAY 5 三亚 - 海口 - 机场 (早午晚餐)
早餐后游览玫瑰谷，三亚热门打卡地，是“天下第一湾”亚龙

湾湾区内最大的农业示范基地，集玫瑰文化、创意文化和花海
休闲于一身。接着参观兴隆咖啡谷（含电瓶车），品尝兴隆咖
啡下午茶+点心。然后参观云洞图书馆，中国十大建筑名单的
图书馆。骑楼老街，历史文化名街，是上世纪南洋归国华侨借

鉴南洋风格建筑返回家乡所建。晚餐后送往机场。
**夜宿于机上

DAY 6 槟城
抵达槟城。行程结束。

**美丽的家

Validity: 13 MAR 2024 - 31 DEC 2024

 直升机飞享体验
 豪华游艇出海
 品尝兴隆咖啡下午茶+点心
 童世界海洋乐园+表演

 南山大小洞天（含电瓶车）
 龙虾鲍鱼海鲜宴
 独家入住万国棋子湾海滩大酒店
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**不含领队小费
**车上会有车购


